
Z Á P I S 

z 4. zasedání obecního zastupitelstva Prostřední Bečva 

konaného dne 28. března 2019, od 16.00 hodin 

 

ZAHÁJENÍ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

 

   Čtvrté zasedání zastupitelstva obce Prostřední Bečva bylo zahájeno v 16.00 hodin starostou 

obce Ing. Radimem Gálikem. (dále starosta).  

   Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se zákonem. Pozvánky byly 

zastupitelům doručeny nejméně týden před zasedáním. Současně byla pozvánka zveřejněna na 

úřední desce obecního úřadu Prostřední Bečva v souladu se zákonem na dobu nejméně 7 dní, 

a to od 21. 3. 2019 do 28. 3. 2019 a zveřejněna na elektronické desce. 

   Starosta z prezenční listiny (příloha 1) přítomných členů zastupitelstva konstatoval, že 

přítomno je 10 členů zastupitelstva (z celkového počtu 11 všech členů zastupitelstva), takže 

zastupitelstvo je usnášení schopné. 

Omluven: 0 

Pozdní příchod: Bc. Uhlářová Alice 

Dřívější odchod: Bc. Křenek Petr – 18.30;  Ing. Žitník Radek – 18.45 

Na zasedání zastupitelstva byli tři hosté. 

    

URČENÍ OVĚŘOVATELŮ A ZAPISOVATELE 

 

   Starosta navrhl určit ověřovateli zápisu: Vránovou Janu, Bc. Křenka Petra, členy návrhové 

komise: Mgr. Juříčkovou Zdenku, Vlastimila Barabáše a zapisovatelku paní Radomilu 

Kantorovou, pracovnici obecního úřadu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva určuje ověřovateli: Vránovou Janu, Bc. Křenka Petra, 

členy návrhové komise: Mgr. Juříčkovou Zdenku, Vlastimila Barabáše a zapisovatelku paní 

Radomilu Kantorovou, pracovnici obecního úřadu. 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 1 bylo schváleno  

 

SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

 

Starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Před hlasováním dal 

starosta možnost vyjádřit se přítomným. K návrhu programu nebyly vzneseny návrhy na 

doplnění. Starosta dal hlasovat o návrhu programu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje následující program 4. zasedání: 

1. Kontrola plnění usnesení z předešlého zasedání 

2. Plnění příjmů a výdajů za 01-2/2019 

3. Schválení rozpočtu na rok 2019 

4. Pořadník oprav cest 

5. Obecně závazná vyhláška, kterou se stanovují výjimečné případy vymezení kratší doby 

nočního klidu 

6. Plán financování obnovy vodovodu a kanalizace 

7. Finanční pomoc občanům 

8. Prodej a koupě pozemků 

9. Investiční akce 



10. Různé 

11. Diskuze 

 

Výsledek hlasování:  Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 2 bylo schváleno 

 

 

BOD I. KONTROLA PLNĚNÍ USNESENÍ  

Informovala místostarostka. 

- Oprava zábradlí u SúS – splněno 

- Oprava MK u Kaniokův Bacově – reklamace zadaná 

- MK na Suchou – je v řešení 

Ing. Žitník – MK bude lepší rozšířit až po opravě, vyrovnáním. Bude lepší penetrace – 

Odpověď: ano, souhlas 

- Parkoviště u MŠ Kněhyně – zkontaktováni projektanti 

Bc. Křenek – chodník mezi MŠ a Skokanem je uzavřen novostavbou. Na autobus musí 

chodit občané po hlavní cestě 

- Zajištění vypínání veřejného osvětlení - zajištěno 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z minulého zasedání  

Usnesení č. 3 bylo vzato na vědomí 

 

 

BOD II. PLNĚNÍ PŘÍJMŮ A VÝDAJŮ ZA 01-2/2019 

informoval starosta: 

Plnění příjmů a výdajů  (příloha 2). 

Příjmy:  6 638 550,06 

Výdaje: 6 262 234,05 

 

Stodůlka: v letošním roce už bylo kino? Odpověď: ano, zkraje roku 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje plnění příjmů a výdajů za období leden až 

únor 2019 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 4 bylo schváleno 

 

BOD III. ROZPOČET NA ROK 2019 

informoval starosta: 

Malé změny proti návrhu – koupě kempu, náklady na provozní režie a majetek. Celkové 

náklady 2,130 tis. Kč. Částka se převede kempu na provoz a z této zálohy budou platit 

provoz.  

Mzdy jsou nastaveny.  

Zřídí se organizační složka obce (bez právní subjektivity). 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí rozpočet na zprovoznění a převod kempu Kněhyně  

Usnesení č. 5 bylo vzato na vědomí 



 

Starosta:  

- žádost na připojení na kanalizaci – Kopečky cca 350m, asi 11 domů. Možná Čistá 

Bečva III. 

- Dotace na 5 mil. Na hřiště v MŠ střed. Dotaci získalo FK, to celou akci zaplatí. 

Financování z MŠMTV – zaplatí vše, dotace finance pošlou předem 

- Financování vodovodu a kanalizací 

Bc. Křenek: dotace na dopravní auto? Odpověď: až z dotací 

  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje rozpočet na rok 2019 

(příloha č. 3) 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 6 bylo schváleno 

 

Starosta: - každoročně se schvaluje výhled na roky 2020-21 (příloha č. 4) 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce na rok 

2020-2021 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 7 bylo schváleno 

 

Starosta: - sociální fond – musí být schválen (příloha č. 5) 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje rozpočet sociálního fondu obce na rok 2019 
Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 8 bylo schváleno 

 

Starosta: - byl proveden audit hospodaření za rok 2018. V zápise jsou 3 malé nedostatky, 

musíme schválit nápravná opatření. (příloha č. 6) 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje nápravná opatření k chybám zjištěným při 

přezkoumání hospodaření obce za rok 2018  
Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 9 bylo schváleno 

 

 

BOD IV. POŘADNÍK OPRAV CEST 

Informoval starosta 

Tabulka pořadníku (příloha č. 7) 

Je dán limit na opravy, bude se informovat, co je uděláno, kolik se vyčerpalo.  

Předpoklad: 

Búřov – 300-400 tis. je nejhorší 

Matušík –  cesta se propadává, musí se zpevnit, pouze lokálně 

                   Stodůlka: cesta kolem Plančáku? Odpověď: ano 

Mikulenka – od hlavní cesty 300-400 tis 

Čermák – od Langrů,- žádost o zpevnění makadamem 



Do Huti – jen začátek úseku, za mostem 

Chuděj – 800 – 1,5 mil., bude to drahé (800m) 

     Bc. Křenek: nebude lepší penetračka než obalovaná? Odpověď: ano určitě 

     Místostarostka: MK není obecní  

     Ing. Žitník: MK rozšířit, až bude opraven terén a srovnané 

Ježovec – 1,3 mil  

Fárek: nestaví se tam nový barák? Bude lepší opravovat až po dostavbě. Odpověď:     

           Ano, jinak se MK znovu zničí 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje pořadník oprav cest pro rok 2019 dle přílohy 

Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 10 bylo schváleno 

 

 

BOD V. OZV, KTEROU SE STANOVUJÍ VÝJIMEČNÉ PŘÍPADY VYMEZENÍ 

KRATŠÍ DOBY NOČNÍHO KLIDU 

Informoval starosta. (příloha č. 8) 

Budeme mít tuto OZV, oznámíme občanům, že bude nějaká akce, kde se posune doba 

nočního klidu a nebudou moci proti tomu nic mít. Ve vyhlášce jsou přesně stanovené dny, 

kdy se konají akce.  

Noční klid od 2.00 – 6.00. 

Ing. Žitník – posunul bych to až na 3.00 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje OZV č. 1/2019, kterou se stanovují výjimečné 

případy vymezení kratší doby nočního klidu dle přílohy (příloha č. 8) 
Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 11 bylo schváleno 

 

 

BOD VI. PLÁN FINANCOVÁNÍ OBNOVY VODOVODU A KANALIZACE 
Informoval starosta. 

Udělali jsme rekonstrukci na úpravně a vodojemu. Musíme všechny finanční prostředky 

přepočítat. Obnova majetku je modernizace, ne opravy atd. 

Vypočítají se hodnoty majetku (dle vyhlášky), dále životnost a opotřebení. Vodovodní řády 

životnost 80 let. Po rekonstrukci je životnost úpravny 45 let. Náš řad je asi 35 let starý, měl by 

vydržet teoreticky ještě 45 let. Kanalizace až 90 let. Vše jsme si nechali zpracovat, vyšly nám 

hodnoty viz. tabulka (příloha č 9).  

Vodovod má cca 24,2 km potrubí a přes 2 km převáděcího potrubí z jímání. Pro nás jsou 

zásadní výpočty, které nám uvádí, kolik si máme během životnosti vedení našetřit na jeho 

případnou obnovu nebo rekonstrukci. Měli bychom šetřit na vodu 950 tis. Kč, kanalizace 

114,000 tis. Celkem tedy přes 1 mil. Kč ročně.  

Finance na vodu budeme dávat na vedlejší účet, ze kterého se nebude čerpat. Pouze v případě 

financování vodovodu nebo kanalizace. Co vybereme z vodného + přidáme 150 tis. 

z rozpočtu a to budeme ukládat ročně ( 250 tis) + finance na kanalizaci (2 km vedení). 

Celkem 280 tis ročně.  

Je to nižší částka, než byl výpočet, musíme to zdůvodnit a k tomu je uvedený komentář. 

Dokument musí být.  



Stodůlka:  musí se to každoročně přepočítávat? Odpověď. Alespoň jednou za 5 let, nebo při 

zásadní investici 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje plán financování obnovy vodovodu a 

kanalizace obce Prostřední Bečva 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 1 

Usnesení č. 12 bylo schváleno 

 

 

BOD VII. FINANČNÍ POMOC OBČANŮM 
Informoval starosta. 

Žádost na finanční pomoc pro postiženého syna. Neudává výši, bude rána za každý příspěvek. 

Náklady na odlehčovací službu vypočítala přibližně na 24-36 tis. Kč. 

Návrh: dáme tu vyšší částku. 

Stodůlka: zaokrouhlíme to na 40.000,-Kč 

Mgr. Juříčková: - jsem pro vyšší příspěvek 

Starosta: - návrh 50.000,- Kč. Mohli bychom vybírat na obecních slavnostech. 

Bc. Uhlářová: - udělala si zdravotní školu, aby mohla o syna pečovat. Má to těžké, určitě by 

se měla sbírka udělat. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje finanční dar na péči o postiženého syna ve 

výši 50.000,- Kč 

Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 13 bylo schváleno 

 

 

BOD VIII. PRODEJ A KOUPĚ POZEMKŮ 

Informoval starosta: 

-  odkoupit pozemek u pily, obecní pozemek mu přetíná parcelu, kterou chce sjednotit. 

Jedná se o parc.č. 941/1 a parc.č. 3097/9 dle GP 2742-53/2018.  Současně je 

domluvený s majiteli pozemku parc. č. 3097/10, kde by si pozemky srovnali. Udělali 

jsme si znalecký posudek na všechny tři parcely. Všechny tři parcely jsou v zóně 

bydlení, tím se navýšila cena.  

a) 941/1 – 28.880,- Kč 
b) 3097/9 – 37 500,- Kč 
c) 3097/10 – 14.400,- kč 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje kupní smlouvu o převodu nemovitých věcí 

uzavřenou na prodej pozemku parc. č. 941/1 a pozemku parc. č. 3097/9 dle geom. plánu. č. 

2742-53/2018 za cenu 66 380,-Kč 

(příloha č.10) 

Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 14 bylo schváleno 

 

Návrh usnesení: 



Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje kupní smlouvu o převodu nemovité věci 

uzavřenou na prodej pozemku parc. č. 3097/10 dle geom. plánu. č. 2742-53/2018 za cenu 14 

400,-Kč  

(příloha č.11) 

Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 15 bylo schváleno 

 

Kemp – součástí areálu jsou dvě chatky, pozemek pod nimi je majetkem soukromníků.Ze 

zákona jim patří předkupní právo. Při osobním jednání mi bylo řečeno, že se předkupního 

práva nevzdají, ale pozemek nekoupí. Musíme jim pozemky nabídnout písemně. Lesy ČR 

se předkupního práva vzdaly. Proto jsme se rozhodli po poradě s právníkem zrušit minulé 

usnesení a sepsat novou kupní smlouvu, ve které nebudou zmíněné pozemky a sepsat 

novou darovací smlouvu na tyto pozemky. Nová smlouva bude také na 2,5 mil. Kč, ale 

darovací smlouva bude zapsána, až se vzdají předkupního práva.  

Nejprve zrušíme usnesení č. 9 z minulého zasedání. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva ruší usnesení zastupitelstva obce č. 9 ze třetího zasedání 

ze dne 28. 2. 2019 

Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 16 bylo schváleno 

 

Kupní smlouva bude na celý areál kempu mimo stavbu č.ev. 188 a stavby bez č. ev. (bývalá 

recepce). 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje kupní smlouvu o převodu nemovitých věcí 

uzavřenou s FK Prostřední Bečva, z. s. na koupi pozemků a budov v areálu kempu Kněhyně 

mimo stavby č. ev. 188 stojící na pozemcích st. 878/1, st. 1523, st. 1524 a stavby bez č. ev. 

stojící na pozemku st. 1522 za dohodnutou cenu 2 500 000,-Kč dle přílohy č. 12 

Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 17 bylo schváleno 

 

Tyto dvě stavby budou převedeny darovací smlouvou. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje darovací smlouvu uzavřenou s FK Prostřední 

Bečva, z. s. na bezplatný převod (darování) stavby č. ev. 188 stojící na pozemcích st. 878/1, st. 

1523, st. 1524 a stavby bez č. ev. stojící na pozemku st. 1522 

(příloha č. 13) 

Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 18 bylo schváleno 

 

 

BOD IX. INVESTIČNÍ AKCE 

Informoval starosta: 

 

HŘIŠTĚ A SOCIÁLNÍ BYTY 

Byli jsme úspěšní, chtěli jsme hřiště realizovat až příští rok, ale dotační podmínky jsou pro 

realizaci letos. Musí to rychle vysoutěžit a zrealizovat do podzimu. 



Sociální byty – dotace také úspěšné, realizace bude až příští rok. Dům čp 267 v Kněhyních se 

příští rok zrekonstruuje na 2 sociální byty.  

 

PŘEVOD POZEMKU JUŘÍKOVÁ 

Plná moc paní Juříkové je vyřízená, v květnu by se mohla podepisovat smlouva. Chystáme si 

zajištění přístupu s inženýrskými sítěmi na kupovaný pozemek. Budeme to písemně (příloha 

č. 14) 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení 

služebnosti  

Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 19 bylo schváleno 

 

KEMP 

Bude bez právní subjektivity, poskytneme příspěvek, ze kterého budou hradit náklady. Příjmy 

budou převáděny na náš účet.  

Proběhla výběrová řízení na provozního a údržbáře.  

Fárek: kdo ještě byl ve výběrovém na provozního? Odpověď: 4 místní a  dvě přespolní 

Brigádnice na úklid jsou tři a jsou místní. Ve zpravodaji je požadavek na recepční a 

hospodského. To bude problém. Když se nenajde místní, budeme hledat jinde. Okolní 

hospody mají problém. 

Název Kemp pod Pustevnami – cizí znají lépe Pustevny než Kněhyně. Řešení založení 

organizace s daňovým poradcem - jednoznačně organizační složka obce. SRO - při rušení 

jsou velké problémy. Organizační složka nemá právní subjektivitu. Vše co bude – faktury, 

smlouvy, vše přes obec, bude mít vlastní účet, bude hospodařit se svěřenými penězi. Převedou 

se 4x za rok bezhotovostní převod financí a příjmy z ubytování budou převádět na účet obce. 

Ve zřizovací listině je dle zákona vymezeno vše., co tam má být. Oprávněné osoby – starosta, 

účetní, provozní a recepční budou mít hmotnou zodpovědnost. Kontrolní a finanční výbory by 

měly chodit a kontrolovat.  

Ing. Žitník: Účetnictví bude samostatně, a mzdové náklady? Odpověď: ano, celé účetnictví 

bude samostatně vedeno. 

Starosta: zaměstnanci budou spadat pod obec, ale ne pod obecní úřad, budou pod organizační 

složkou. Daňový poradce nám bude pomáhat.  

Majetek: ještě není nic přepsáno, tak se to udělá na dalším zasedání. Hospodaření bude 

samostatnou účetní jednotkou. Dotace čtvrtletně. 

Ing. Žitník dotace budou každým rokem, a tržby? Odpověď: ano každým rokem dostanou 

dotace a tržby půjdou obci 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje Zřizovací listinu organizační složky obce 

Kemp pod Pustevnami (příloha č. 15) 

Výsledek hlasování:       Pro 11  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 20 bylo schváleno 

 

KŘIŽOVATKA ZBROJNICE 

Informoval starosta. 

Projednávaly se varianty – odsouhlasilo se zachování zastávky. Jednání s panem Kočí o 

zbudování zastávek směr Bacov – nesouhlas. Škrtá se z projektu a budou se jednat a řešit 

pouze zastávky u hlavní silnice. 



Host: bude se dělat chodník do Bacova? Odpověď: bude se jednat, opět půjde po soukromých 

pozemcích, záleží na majiteli. Zastávky i chodník by byly velice dobré, bohužel záleží na 

majiteli, zda bude souhlasit. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí řešení zastávky u SDH střed 

Usnesení č. 21 bylo vzato na vědomí 

 

 

BOD X. RŮZNÉ 

 

PŘEDSTAVENÍ PROJEKTU PUSTEVNY – FIRMA HENKAI 

- Představení projektu upravujícího parkoviště a zázemí u parkoviště na Pustevnách.  

Celý projekt prezentovali Daniel Baroš a Michal Vašek. 

 

Ing. Žitník: provoz na silnici bude velký, pokud bude cesta předlážděná, jaká bude údržba 

v zimě? Dojde ke zničení cesty. Pluh jede dost rychle a nezabrání se zničení vystouplého 

povrchu. Pokud budou u silnice velké kameny, v zimě nebudou pod sněhem vidět, dojde ke 

zničení.  

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí představení projektu vstupní brány Pustevny firmou 

HENKAI 

Usnesení č. 22 bylo vzato na vědomí 

 

 

DOTAČNÍ SMLOUVY  

Informoval starosta: 

Dotační smlouvy, jako každý rok, jsou-li větší než 50 tis, musí je schválit zastupitelstvo. 

Jedná se o fotbalový klub. V letošní roce končí nájem na sokolovně, dotace je na 250 tis. Kč. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje smlouvu o poskytnutí účelové neinvestiční 

dotace č. 2/2019 (příloha č. 16) 

Výsledek hlasování:       Pro 8  Proti 0   Zdrželi se 1 

Usnesení č. 23 bylo schváleno 

 

- Stejně tak smlouva s TJ Sokol Kněhyně ve výši 80.000,- Kč 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje smlouvu o poskytnutí účelové neinvestiční 

dotace č. 3/2019 (příloha č. 17) 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 24 bylo schváleno 

 

- Další smlouva s SDH střed – sportovní činnost mládeže 80.000,- Kč 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje smlouvu o poskytnutí účelové neinvestiční 

dotace č. 4/2019 (příloha č. 18) 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 



Usnesení č. 25 bylo schváleno 

 

 

HASIČSKÉ AUTO 

Před týdnem bylo setkání obou SDH na obci a jednalo se o zakoupení vícemístného 

automobilu pro hasiče. Auto by používaly i jiné složky. SDH střed je zásadně proti, auto 

nechce. SDH Kněhyně se nebrání, bude provozovat. 

Ing.Mikulenka: není to dobré, aby se auto předávalo z jedné složky do druhé. Nikdo se 

nebude starat pořádně. Kdyby se do Kněhyň nekoupila nepotřebná cisterna, mohlo se koupit 

toto auto a bylo by využito. Pokud odejde cisterna, zase se bude jednat o koupi nového, 

drahého auta a nebude dotace. Pokud bude porucha, nikdo to nebude chtít opravovat.  

Starosta:  předpoklad byl, že se složky dohodnou. 

Bc. Uhlářová: je divné, že vedení SDH je v Kněhyních.  

Ing. Mikulenka: legislativně je jedna složka, ale prakticky to nefunguje, každá složka jede za 

sebe. Nefunguje to. V Karlovicích je 5 jednotek a nikdo to nechce spojit. Mělo by se to řešit 

za přítomnosti velitele. 

Bc Uhlářová: nedá se to opět rozdělit do dvou družstev aby každé pracovalo za sebe? 

Odpověď: určitě dalo, ale musí se řešit přes HZS z kraje atd.  

Starosta: musí dát někdo podnět a vyřeší se to. 

Místostarostka: odsunout debatu na příští zasedání, až bude přítomen i velitel 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci o využití vícemístného automobilu hasičů 

Usnesení č. 26 bylo vzato na vědomí 

 

JÍMÁNÍ VODY 

Jímání vody – běží výzva na dotace. Na realizaci se dostane až 70% financí.  

Vody je celkem dostatek, ale vzhledem k předpovědím sucha, musíme plánovat další jímání. 

Předběžně se uvažuje o potoku v lomu – byl v plánu už při prvním realizování rozšíření 

jímání. 

Potok je určitě čistý, protože nad ním v kopcích není žádný zdroj znečištění. Pozemky jsou na 

hranicích Lesů ČR a společnosti NA KOPCI, což jsou majitelé Tanečnice a Bonveru. Budeme 

s nimi jednat.  

Další problém je dostat to až k jímání v Cípkové = 1,7km. 

Barabáš: nebyl by lepší potok, který teče níž, vzdálenost by nebyla tak velká. Odpověď: potok 

pod cestou se nedá použít. 

Starosta: bude se zpracovávat nový hydrogeologický posudek a potom uvidíme. Začneme 

jednat s majiteli pozemku, pokud budou souhlasit, budeme jednat dál. 

Ing. Mikulenka: to by se postavila i nová úpravna? Odpověď: ne, současná vyhovuje 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci o budoucím projektu jímání vody v lomu 

Kněhyně 

Usnesení č. 27 bylo vzato na vědomí 

 

STRATEGICKÝ PLÁN + PASPORTY 

Informoval starosta 

Operační program zaměstnanost vypsal dotační titul na zpracování strategických plánů a 

pasportů. Nějaký strategický plán bychom měli mít. Dali bychom to zpracovat společnosti, 

které by spolupracovaly s lidmi, vyslechnou se a do plánu se zapojí. Plán by se udělal na 10 

let. 



Dotace je ve výši 90%, takže by se toho mělo využít. Je tam problém, že musí být dotace 

minimálně 1 mil. Kč. Je domluveno s Mikroregionem,  že to vše budou řešit za obce. Každá 

obec si do toho dá, co potřebuje a zastřeší to Mikroregion.  

 

PERSONÁLNÍ OBSAZENÍ OBECNÍHO ÚŘADU 

Informoval starosta. 

Neustále chybí pracovníci – na dělnické práce. Čtyři pracovníci v terénu jsou, ale pořád chybí. 

Pracovníci v terénu nejsou plně využití, kontrola se nedá provádět, pro spoustu papírování. 

Stavební technik je plně vytížený vodou. Přibývá věcí, o které se staráme – biotop, jímání 

vody, kemp. 

Srovnal – seznam věcí, které se musí udělat. Postupně stárnou stavby (biotop, parkoviště 

atd.).  

Fárek -  jsou lidé na trvalý úvazek, když dostanou úkol, musí ho udělat. 

Srovnal – musí se řešit spoustu věcí kolem vodovodu, přibývá papírové práce. 

Stodůlka – motivovat finančně 

Starosta – nelze, nefunguje to 

Návrh – přijmout pracovníka na pozici mistra, který by měl pracovníky na starosti 

Bc. Uhlářová – musí to být člověk, který dokáže říct nepříjemné věci 

Ing.Mikulenka – bude nový pracovník opravdu tak dobrý, aby vše klapalo? Odpověď: je 

zkušební doba a smlouva bude na dobu určitou 

Srovnal – 24km vodovodu, 7 rozvaděčů, svítidla a chodníky, spoustu zeleně, 3 školní budovy, 

je té práce stále více.  

Srovnalová – bude výhoda, že to bude někdo cizí, nastoupí na pozici a hned si bude moci 

nastavit podmínky 

Fárek – pokud bude cizí, jak jim bude moct šéfovat, když o obci nic neví. Odpověď: doví se 

od stavebního technika, od starosty. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje přijetí 1 pracovníka zařazeného do obecního 

úřadu do pozice mistr/dělník  

Výsledek hlasování:       Pro 8  Proti 0   Zdrželi se 1 

Usnesení č. 28 bylo schváleno 

 

DOTACE Z KRAJE PRO SDH 

Informoval starosta. 

Z kraje je možnost čerpat dotaci na vybavení pro SDH ve výši 69,86%. Celková částka 

355.000,- Kč je na pořízení centrály, čerpadla, proudnice atd. 

Bc. Uhlářová – mají tam obě družstva věci, které chtějí? Odpověď: ano, bylo to s družstvy 

konzultováno 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje smlouvu o poskytnutí dotace č. 

D/0066/2019/KH uzavřenou se Zlínským krajem na pořízení hasičského vybavení (příloha č. 

19) 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 29 bylo schváleno 

 

SMLOUVA TROJANOVICE 

Informoval starosta. 



Smlouva s Trojanovice ohledně Pusteven. Poskytneme na účet každoročně 100 tis. Kč, ty se 

použijí na Pustevny. Oba kraje s tím souhlasí, podporují nás, vyjdou nám vstříc.   

Je tam spousta věcí, které se dají změnit, nutné opravy atd. Např. orientační systém, bude 

stejný z naší i trojanovické strany.  

Nabídly jsme oběma krajům, aby byly ve spolku, který bude rozhodovat o rozdělování penz, 

odmítly to. Finance budou posílat, chtějí vědět, na co byly použity.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje smlouvu o spolupráci obcí uzavřenou 

s Trojanovicemi za účelem rozvoje lokality Pustevny (příloha č. 20) 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 30 bylo schváleno 

 

 

PROJEKT PUSTEVNY 

Informoval starosta. 

Kraj chce vědět, jaké projekty plánujeme na Pustevnách, a termíny realizací. Udělali jsme 

seznam, který můžeme samozřejmě měnit.  

- Závorový systém (za parkovištěm směr Pustevny)  1 mil Kč - letos 

- Zázemí pro turisty – 10 mil. Kč – letos 

- Orientační systém – 50 tis. Kč realizace 2021 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje seznam projektů připravovaných k realizaci 

na Pustevnách  

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 31 bylo schváleno 

 

Ing. Mikulenka – jsou nějaké informace, co připravují Trojanovice? Odpověď: informační 

systém, závory na Knížecí. Ve výhledu v manuálu – posezení, obraz atd. 

 

DAR FÁREK 

Informoval starosta.  

Finanční dar,  nelze. Musíme usnesení zrušit a formou dohody mu odměny vyplatíme. 

Odpověď: schválíme dohodu a po informaci z úřadu práce budeme jednat dál. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje zrušení usnesení zastupitelstva obce č. 18 ze 

třetího zasedání ze dne 28. 2. 2019 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 32 bylo schváleno 

 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje DPP na reorganizaci archivu obce ve výši 

45 000,-Kč 

Výsledek hlasování:       Pro 8  Proti 0   Zdrželi se 1 

Usnesení č. 33 bylo schváleno 

 

 
 



BOD XI. DISKUZE 

 

Informovala místostarostka. 

- Jedná se o prodej dvou pozemků, na nich leží MK k Pavlátům.  Vše se kupuje za 1,- 

kč. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje kupní smlouvu o převodu nemovité věci 

uzavřenou na prodej pozemku parc. č. 42/12 o výměře 206m2  za cenu 1,-Kč (příloha č. 21) 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 34 bylo schváleno 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje kupní smlouvu o převodu nemovité věci 

uzavřenou na prodej pozemku parc. č. 42/22 o výměře 65m2 za cenu 1,-Kč (příloha č.22) 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 35 bylo schváleno 

 

Další pozemek je směr Bůřov, MK leží na soukromém pozemku. Chce pozemek prodat, ale za 

odhadní cenu – 30-60,- Kč/m2. Souhlasí s cenou 30,-Kč/m2 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje kupní smlouvu o převodu nemovité věci 

uzavřenou na prodej pozemku parc. č. 3093/12 o výměře 378m2 za cenu 11 340,-Kč (příloha 

č. 23) 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 36 bylo schváleno 

 

- Účast v hodnotící komisi, která financuje sociální služby. Každá obec Mikroregionu, 

kromě Zubří a Vigantic, přispívá na občana 10,- Kč (172 tis.) do fondu, a z toho jsou 

hrazeny sociální služby Mikroregionu. 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci o zprávě hodnotící komise sociálního fondu 

Mikroregionu Rožnovsko 

Usnesení č. 37 bylo vzato na vědomí 

 

- Jednání o územním plánu. Projektant nabídl regulaci pozemků, které byly v minulé 

změně. Pokud se na pozemku, který je v zóně bydlení, po dobu 5 let nic neděje, může 

se z této zóny vyškrtnout. Máme asi 5 ha v zóně bydlení. Některé jsou zbytečné. 

V polovině dubna schůzka, na které se bude pracovat z těmito pozemky.  

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci o stavu zpracování nového územního plánu 

Usnesení č. 38 bylo vzato na vědomí 

 

Mgr. Juříčková  

- Žádost o opravu MK ke Kubáňovi v Bacově k čp 180. Je to obecní pozemek?  

 

 

 



Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci o stavu komunikace nad Kubáni v Bacově 

Usnesení č. 39 bylo vzato na vědomí 

 

Fárek: 

- Sokolovna je napojena na kanál? Odpověď: prozatím ne 

- lze zregulovat ohňostroje v obci? Odpověď: jsou už stížnosti. Před dobou nočního 

klidu nelze s tím nic dělat, po této hodině ano. Oslovíme rekreační střediska, aby to 

korigovaly.  

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci o připomínkách k provozování ohňostrojů po 

22.00 hod.  

Usnesení č. 40 bylo vzato na vědomí 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Prostřední Bečvě 28. 3. 2019 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

………………………………………..   ……………………………. 

Vránová Jana, Bc. Křenek Petr    starosta Ing. Radim Gálik 

 

 

 

 

 

 

 


